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Правовые предписания, регулировавшие отношения в связи с осуществлением личных неиму-
щественных родительских прав и обязанностей, в правовой системе Советской России обособились 
в отдельный институт семейного права. Содержание норм института права составили воспитание, 
образование, защита прав и законных интересов, присвоение и перемена имени, вероисповедание 
ребенка. Каждый элемент института права рассмотрен отдельно и в системной взаимосвязи.
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In the legal system of Soviet Russia, the legal regulations governing relations in connection with the 
exercise of personal non-property parental rights and obligations became a separate institution of fami-
ly law. The content of the norms of the institute of law consisted of upbringing, education, protection of 
rights and legitimate interests, assignment and change of name, and religion of the child. Each element 
of the institution of law is considered separately and in a systematic relationship.
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